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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 5. februar 2024 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen - afbud 

Merethe Christa Thoudahl - afbud 

Carina Petersen 

Karin Guldbæk 

Malene Hørman Elmøe 

Sune Skyum Wexøe 

 

Elevrepræsentanter 

Freja K. Rommerdahl 

Izabella S. Pedersen 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen 

Johnny Hein Larsen  

 

Ledelsesrepræsentanter 

Søren Bomann Andersen 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden (5) 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Opfølgning fra sidste møde (5) 

Ledelsen er ikke kommet videre med projekt ”skolebod”. 

 

Sag nr. 3  Status fra ledelsen og medarbejderrepræsentanter (20) 

Der har været møde i arbejdsgruppen ”mobil fri skoletid”, arbejdsgruppen er 

endt op med at holde fast i de nuværende regler. De indstiller et forslag til 

skolebestyrelsen om krav om at bruge mobilhotel – dette tages op på næste 

skolebestyrelsesmøde. 

Der har været vinter og enkelte legeredskaber har været lukket.  

 

Der arbejdes stadig med arbejdstilsynet vedrørende HFK 

I sidste uge var der skolevalg, skolen følger ikke resultaterne som på 

landsplan. 

Sfo’en er godt i gang med at planlægge mini-SFO. Der er fastelavn for 0.-5. 
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klasse på fredag d. 9. februar. 

På nuværende tidspunkt er der tilmeldt 52 elever på kommende 0.årgang.  

 

Sag nr. 4  Elevråd (5) 

Grønne skolegårde – elevrådet er kommet frem til følgende områder skal 

tilgodeses. 

De tre grønne øer på den røde plads skal der plantes frugttræer eller træer. 

Rabatten på rampen skal nuværende træer væk, der skal i stedet for være 

sommerfuglebuske og træer (uden frugter). 

Området ved blok a var der nogle blomsterkasser som skal have blomsterløg 

og sommerfuglebuske. 

Højen ved cykelstien skal der plantes blomsterløg. 

Tilbagemelding fra eleverne på deres vikartimer, der var nogle som italesatte 

udfordringer med at blive undervist, når der ikke ligger noget relevant 

materiale. 

Mere synlighed fra legepatruljen om deres aktiviteter, der var også ønsker til 

aktiviteter såsom bordtennisturnering mm. 

Blok E har ikke haft arbejdsområder nok i den seneste periode.   

 

Sag nr. 5  Budget/økonomi (10) 

Jeff fremlagde budgettet for henholdsvis Jægerspris Skole og Skolen i 

Herredet. Da den nye tildelingsmodel ikke er besluttet i det politiskeudvalg, 

kan der forekomme ændringer i budgettet. Tildelingsmodellen er besluttet 

tilpasses budgettet og fremlægges for skolebestyrelsen.  

 

Sag nr. 6  Timerfordelingsplan (10) 

Timefordelingsplanen blev godkendt, skolen holder fast i minimumstimetallet, 

der er udstukket fra UVM 

 

Sag nr. 7  Antimobbestrategi (30) 

Skolebestyrelsen drøftede trivsel og mistrivsel i klasserne. Der blev drøftet om 

der skulle inviteres flere med ind i arbejdet omkring trivsel. 

Spørgsmål der blev snakket om: 

- Hvordan påvirker elevernes trivsel/mistrivsel dagligdagen på skolen? 

- Det varierende undervisningsmiljø hvordan påvirker det klassens 

trivsel/mistrivsel? 

- Hvad er god klassetrivsel? Hvad er god elevtrivsel? 

- Venskabsklasser hvordan påvirker de trivslen mellem klasserne. 

- Legepatruljen  

Søren og Anja arbejder videre med en plan, om der skal nedsættes en 

arbejdsgruppe og hvordan arbejdsgruppen skal sammensættes. 

 

Sag nr. 8  Trivselsundersøgelse fra 2023 (30) 

Skolen fremlagde trivselsundersøgelsen fra 2023. Skolebestyrelsen ønsker på 

næst møde af få fremlagt ledelsens perspektiv på trivselsundersøgelsen fra 

2023. 

Når trivselsundersøgelsen 2024 er gennemført og der kan trækkes resultater. 

Skal trivselsundersøgelsen på det kommende skolebestyrelsesmøde.  



 

 

3/3 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 9  Næste møde 

Mandag d. 4. marts 

Punkter: 

Indstilling fra arbejdsgruppen ”mobil fri skoletid” – krav om mobilhotel. 

 


